
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 01/04/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ:  Την κ. Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού 
  Υπόψιν: κ. Υφυπουργού αρμόδιου για θέματα Αθλητισμού 
 

 

ΘΕΜΑ: «Οργανωμένη άθληση σε Ακαδημίες αθλητισμού» 
 

 

Κυρία και κύριε Υπουργοί, 
 
Έχει παρατηρηθεί και αναφερθεί από περιοχές όλης της χώρας ο καθημερινός άτυπος 
συνωστισμός για άθληση πολλών παιδιών ηλικίας, κυρίως, από 7 έως 17 ετών  
(μαθητές) μέσα σε σχολικές αυλές, καθώς, σε αυτές υπάρχουν οι προδιαγραφές χώρου 
και τα υλικά μέσα για την άθλησή τους. Είναι απογοητευτικό, όμως, το ότι καμιά σχετική 
οργάνωση της ως άνω αναγκαίας για την σωματική και ψυχική υγεία των παιδιών 
δραστηριότητας δεν υφίσταται από ειδικούς, όπως και θα ήταν το σωστό. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Για ποιον λόγο η Κυβέρνηση δεν αποφασίζει το άνοιγμα των κατά τόπους αθλητικών 
Ακαδημιών με την υποχρέωση τήρησης υγειονομικών μέτρων από μέρους τους και 
υπεύθυνους τους αρμόδιους υπαλλήλους των τελευταίων για την τήρησή τους, ώστε να 
αποφευχθεί ο ανεξέλεγκτος μαζικός αθλητισμός; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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